
ZÁPISNICA  

zo zasadnutia členov Výkonného výboru  
konaného 20. apríla 2023, v zasadačke DVS 

Členovia VV: Peter Birka, Milena Fabšičová, Miloš Štefek - ospravedlnený, Július Maťovčík, 
Tlmočník: Milena Fabšičová      

Právny zástupca: Oliver Krist - ospravedlnený Odborný spolupracovník: Veronika Tirpáková 

Zapisovateľka: Andrea Štellerová   Kontrolór: Lukáš Dědeček - ospravedlnený 

     

Program: 

 

1. Informácia o stretnutí na MŠVVaŠ SR k futsalistom a možnou prihláškou na MS 2023 vo fut-
sale. 

2. Informácia o prijatom Zákone o športe vládou SR. 
3. Informácie o priebehu oponentúr HŠP top tímu. 
4. Vyúčtovanie financií MŠVVaŠ SR za rok 2022.  
5. Rozpočet 2022. 
6. Rozpočet 2023. 
7. Ostatné – podľa návrhov jednotlivých členov VV DVS. 

 

Prezident Peter Birka privítal prítomných členov a informoval o absencii Miloša Štefeka a Olivera 
Krista. Zároveň však zdôraznil, že táto absencia nijako neovplyvní schopnosť pokračovať v rokova-
niach a prijať potrebné rozhodnutia. 
 

K bodu č. 1 

− p. Fabšičová informovala o stretnutí, ktoré sa konalo 18.4.2023 na Ministerstve školstva, ve-
dy, výskumu a športu, Na tomto stretnutí zastupovali DVS pán Krist a pani Fabšičová, zatiaľ čo 
za futsal boli prítomní pán Haister a pán Hrdlík, 

− p. Fabšičová informovala o situácii týkajúcej sa podania prihlášky na Majstrovstvá sveta vo 
futsale v roku 2023, o čom bolo diskutované počas celého stretnutia. Zástupcovia futsalu žia-
dali potvrdenie o možnosti prihlásiť sa aj napriek tomu, že nepodali prvú prihlášku. p. Haister 
uviedol, že technický riaditeľ futsalu cez videozáznam potvrdil, že je možné zaregistrovať sa 
do 30.5.2023 aj v prípade, že sa predtým prihláška nepodala, 

− generálny riaditeľ sekcie športu pán Dedík spolu s predstaviteľmi DVS zhodnotili, že najvhod-
nejším spôsobom bude, ak technický riaditeľ oficiálne a písomne potvrdí túto informáciu, 

− p. Fabšičová potvrdila, že v prípade ak sa potvrdí účasť futsalistov na danej akcii, v rozpočte 
sú vyhradené finančné prostriedky na tento účel. 

 

K bodu č. 2 

− p. Fabšičová najskôr ospravedlnila neúčasť p. Krista, ktorý sa mal vyjadriť k danej téme. Tiež 
poznamenala, že téma bude viac podrobne prebratá na ďalšom zasadnutí VV DVS, 

− p. Fabšičová informovala o pripomienkach zo strany DVS, ktoré boli doplnené do medzire-
zortného pripomienkového konania,   

− p. Fabšičová stručne informovala o hlavných pripravovaných zmenách Zákona o športe, 
− v ďalšom spomenula §21, ktorý stanovuje podmienky pre uznanie organizácie ako národnej 

športovej organizácie. Tieto podmienky zahŕňajú organizáciu celoštátnej súťaže pre dospe-
lých a mládež podľa pravidiel medzinárodnej športovej organizácie, ktorej je organizácia čle-
nom, čo je pre DVS nerealizovateľné a likvidačné, 
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− v neposlednom rade, čo by bolo pre DVS likvidačné vyplýva z §22 je, že z vyššie spomenutej 
organizácie by musel DVS celoštátne súťaže pre dospelých a mládež organizovať najmenej 
dva po sebe nasledujúce roky, 

− p. Tirpáková položila otázku, či by nebolo možné žiadať o výnimku, 
− p. Tirpáková navrhla, aby diskusia na túto tému nebola zameraná len na športe samotnom, 

ale predovšetkým na zdravotnom postihnutí, 
 

Ku bodu č. 3 

− p. Fabšičová informovala o priebehu online oponentúr Harmonogramov športovej prípravy 
(HŠP) 2023, ktoré prebiehali od 17.4 do 19.4.2023,  

− p. Fabšičová informovala o priebehu a prešla k vyhodnoteniu jednotlivých športovcov. Zdô-
raznila, že komisia kritizovala neúplnosť poskytnutých informácii, nedostatočným počtom sú-
ťaží, nedostatočnou regeneráciou a inými faktormi, ktoré ovplyvňujú kvalitu a úspešnosť 
športovcov,   

− p. Fabšičová v ďalšom informovala o neschválenom HŠP Emy Štetkovej z dôvodu, že pán Ma-
rián Gajdoš nie je držiteľom trénerskej licencie pre stolný tenis v čase posudzovania HŠP, 

− dodala podľa vyjadrenia komisie Top Teamu, že refundácie Emy Štetkovej, budú schválené po 

ďalších oponentúrach v prípade, že p. Gajdoš preukáže trénerskú licenciu a HŠP za rok 
2023 komisiou bude schválený,  

− taktiež informovala že p. Nemečková posielala doplnenia komisie so závermi k HŠP, každému 

športovcovi, ktorý sa oponentúr zúčastnil, na základe ktorých pošlú opravu. 
 

Ku bodu č. 4 

− všetci prítomní mali finálnu verziu rozpočtu 2022 k nahliadnutiu,   
− p. Fabšičová informovala o vrátení sumy 3 288 € za športovkyňu Emu Štetkovú, ktorá nevy-

čerpala pridelené štátne prostriedky pre rok 2022,  
− v ďalšom informovala o situácii, kedy sme mali k dispozícii približne 15 000 eur v rezervách. 

Na základe tohto stavu navrhla navýšenie podpory pre DVS reprezentantov a taktiež úhradu 
faktúr za trénerskú činnosť športovým odborníkom za športovcov (TOP tím za rok 2022), ktorí 
neboli zaradení do TOP tímu 2023 z činnosti DVS,  

− v ďalšom informovala o zaplatení zálohových faktúr za ubytovanie na dvoch nadchádzajúcich 
podujatiach: Majstrovstvá sveta/majstrovstvá sveta juniorov 2023 v bedmintone a Majstrov-
stvá sveta 2023 v stolnom tenise, ktoré už boli uhradené z rozpočtu činnosti DVS 2022, 

− v ďalšom prebehlo odsúhlasenie položiek: podpora športovej prípravy DVS reprezentantov  
podľa prílohy č. 1, 
Hlasovanie:  
Za:  3 hlasy    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

− p. Fabšičová upozornila na dôležitosť uzatvorenia zmlúv s DVS reprezentantmi,  
− v ďalšom informovala o vrátení sumy 300 € za športovca Rastislav Jelínka, ktorý predložil ne-

oprávnený výdavok v tejto výške. Dodala, že na základe požiadavky, bol tento neoprávnený 
výdavok zo strany športovca vrátený na účet DVS. 
 

Ku bodu č. 5 

− všetci prítomní mali rozpočet 2023 k nahliadnutiu,   
− p. Tirpáková navrhla, aby sme pre rok 2023 zostavili rozpočet na základe štruktúry oprávne-

ných výdavkov podľa platnej zmluvy s Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu, 
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− p. Tirpáková položila otázku a navrhla, či by sme mohli zvážiť možnosť participovať na organi-
zácii Europa Cupu v lyžovaní, 

− p. Fabšičová nadviazala a informovala, že budúci týždeň očakáva doručenie informácií týkajú-
cich sa nadchádzajúcej zimnej Deaflympiády, 

− v ďalšom sa diskutovalo o letnom tábore 2023, ktorý organizuje Olympijský a športový výbor 
Slovenska, 

− p. Tirpaková navrhla zahrnúť do tohto tábora skupinu nepočujúcich detí, napríklad tých, kto-
ré budú najúspešnejšie na školských hrách či deaflympijských dňoch, 

− diskusia na tému rozpočtu za rok 2023 bola uzavretá pani Fabšičovou s návrhom, aby si ho 
každý zúčastnený preštudoval, prípadne ho doplnil, 

− p. Birka informoval prítomných o ukončení pracovného pomeru s DVS s platnosťou od 
14.4.2023, ktorý bol ukončený dohodou medzi zamestnancom a DVS, 

− následne upresnil dôvody pre ukončenie pracovného pomeru, pričom jedným z hlavných dô-
vodov bolo ukončenie funkcie vedúceho futsalového družstva,  

− p. Birka konštatoval, že v budúcnosti sa je možné dohodnúť na inom type pracovného pome-
ru, ale všetko bude závisieť od konkrétnych okolností a potrieb DVS.  

 

 

Uznesenia prijaté členmi VV DVS 

VV schvaľuje 

č. 01/23 Konečný stav financovania pre DVS reprezentantov za rok 2022, podľa prílohy č. 1. 

 

 

 

zapísala: Andrea Štellerová, odb. asistentka .......................................... 

 

korigoval: Milena Fabšičová, poverená výkonom funkcie GS ............................................ 

 

V Bratislave, 25.5.2023 
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Príloha č. 1 

DVSRPP Podpora športovej prípravy  Peter Petrovič 5 105 € 

DVSRPV Podpora športovej prípravy  Peter Vašíček 4 882 € 

DVSRSD Podpora športovej prípravy  Šimon Debnár 4 315 € 

DVSRVR Podpora športovej prípravy  Viktória Repaská 4 981 € 

DVSMD Podpora športovej prípravy  Matúš Ďuriš 6 059 € 

DVSNBA Podpora športovej prípravy  Nataša Bačenková 1 993 € 

 


